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Protokół Nr 27/2022 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa,  

Zdrowia i Spraw Społecznych odbytego wspólnie z Komisją Finansów, Budżetu  

i Rozwoju Gospodarczego, w dniu 27 czerwca 2022 roku 

 ul. Północna 15 w Myśliborzu 

 

 Posiedzenie odbyło się wspólnie z Komisją Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego, z uwagi na wystąpienie z inicjatywą zwołania wspólnego posiedzenia 

Komisji Stałych Rady Powiatu w Myśliborzu. 

 

Posiedzenie rozpoczęło się o godzinie 11:05, a zakończyło się o godzinie 13:05. 

Posiedzeniu przewodniczył Pan Arkadiusz Mazepa – Przewodniczący Komisji Finansów, 

Budżetu i Rozwoju Gospodarczego zgodnie z uzgodnieniami przewodniczących Komisji,  

a protokołowała Dominika Bułgajewska. 

 

Posiedzenie zostało przeprowadzone w sposób zdalny zgodnie z art. 15 zzx ust. 1 i 2 Ustawy  

z dnia 2 marca o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID–19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz. U. z 2021r. poz. 2095 ze zm.) 

 

Ad. 1 
Na podstawie listy obecności Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa stwierdził 

quorum, niezbędne do podejmowania prawomocnych uchwał (lista obecności stanowi 

załącznik Nr 1 do protokołu). 

 

Ad. 2 

Przyjęcie porządku posiedzenia. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że porządek posiedzenia dzisiejszej Komisji przedstawia się następująco: 

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2021 rok. 

4. Analiza Sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok. 

5. Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie posiedzenia.  
 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 7 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 



2 
 

 

Podczas głosowania nieobecni – Urszula Sawicka, Alicja Prill, Mariusz Kuziel 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem porządku posiedzenia głosowało 4 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie 

wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecni –Robert Dudek, Wojciech Ciechanowicz 

Ad. 3 

Analiza Raportu o stanie Powiatu za 2021 rok. 

 

Sekretarz Powiatu – Jarosław Ostry 

Przedstawił i omówił przedmiotowy Raport. Poinformował o zasadach utworzenia 

dokumentu i sposobu prezentowania informacji. Rada Powiatu podjętą uchwałą wskazała 

zakres jakie ma obejmować przedmiotowy raport. Podał informacje o poszczególnych 

elementach raportu. Przedstawił obszary jakie są w nim opisane. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy członkowie Komisji Budżetu mają pytania do przygotowanego Raportu?  

 

Andrzej Królikowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 

Zapytał, czy członkowie Komisji Oświaty mają jakieś uwagi bądź pytania? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Komisje zapoznały się z przedstawionym dokumentem. 

 

Ad. 4 

Analiza Sprawozdania finansowego Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Przedstawiła i omówiła przedmiotowe sprawozdanie. Poinformowała, że zostało ono 

pozytywnie zaopiniowane przez Regionalną Izbę Obrachunkową w Szczecinie. Przedstawiła 

kwoty wykonania dochodów i wydatków za rok 2021. Przedstawiła informacje na temat 

wysokości przychodów i rozchodów. Podała procentowe wysokości realizacji dochodów  

i wydatków. Podła informacje na temat wyniku budżetu za 2021 rok. Poinformowała  

o dokonanym w 2021 roku wykupie obligacji. Przedstawiła informacje na temat źródeł 

dochodów. Przedstawiła informacje na temat dochodów wymieniając je i podając ich kwoty. 

Przedstawiła informacje na temat wydatków ich kategorii i kwot. Podała informacje na temat 

realizacji inwestycji. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o omówienie informacji o kształtowaniu się Wieloletniej Prognozy Finansowej. 
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Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Dokonała omówienia przedmiotowego dokumentu. Podała kwoty wykazane w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej. Podała informacje na temat wysokości kwoty długu. Przedstawiła 

informacje na temat stanu realizacji przedsięwzięć.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedłożonych sprawozdań?  

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji  

Poprosił o przygotowanie informacji o wydatkach budżetowych finansowania Szpitali  

w 2021 roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Zapytała, czy  chodzi o sprawozdania finansowe Szpitali? 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji  

Odpowiedział, że nie. Chodzi o dotacje, pożyczki itd. Poinformował, że Radni z Barlinka 

zarzucają, że szpital nie otrzymał dofinansowania ze strony powiatu w ubiegłym roku. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że kwoty, które zostały udzielone z budżetu Powiatu w 2021 roku dla 

szpitali są wykazane w sprawozdaniu w pkt. wydatkowanie na ochronę zdrowia.  W zakresie 

szpitali w 2021 roku jest to kwota 943 864,27 zł, na wkład pieniężny została przeznaczona 

kwota 700 000,00 zł dla Szpitala w Dębnie a 243 864,27 zł Szpital w Barlinku otrzymał na 

zakupy inwestycyjne. Wymieniła sprzęty jakie zostały zakupione. 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji  

Zapytał, o wniosek Prezesa Szpitala w Barlinku, w sprawie przedłużenia płatność pożyczek 

do 30 czerwca bieżącego roku? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski  

Odpowiedział, że termin płatności został przedłużony do końca miesiąca grudnia 2022  roku.  

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski 

Wyjaśniła, ze pożyczki były udzielone do czerwca 2022 roku i Prezes zwrócił się z prośbą do 

Zarządu Powiatu o przedłużenie terminów płatności o kolejne pół roku. Poinformowała, że 

są to 4 umowy pożyczki, Zarząd Powiatu wyraził zgodę na podpisanie aneksu do tych umów. 

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji  

Poprosił o szczegółowe omówienie załącznika Nr 4 i 5 przekazanych informacji 

dodatkowych.  

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że w dniu dzisiejszym Zarząd Powiatu przyjął korektę sprawozdania 

finansowego za 2021 rok. Korekta związana jest ze złożeniem przez jednostkę budżetową 

Powiatowe Centrum Pomocy Rodzinie korekty bilansu, co spowodowało korektę łącznego 

sprawozdania finansowego. Przedstawiła i omówiła przedmiotową korektę do sprawozdania.  

Poinformowała, że w załączniku Nr 4 i 5 są należności i zobowiązania wykazane łącznie 

przez jednostki budżetowe. 
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Zobowiązania niewymagalne dotyczą nieopłaconych faktur, których termin płatności 

wykracza poza rok budżetowy. Podała kwoty zobowiązań w przedmiotowym załączniku. 

Omówiła poszczególne pozycje załącznika. Przedstawiła informacje na temat należności 

budżetowych. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej z dnia 6.06.2022r. znak 

BO.0012.4.9.2022.MK zawierające opinię Komisji Rewizyjnej z dnia 6 czerwca 2022 roku  

w sprawie wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok i wniosku dotyczącego 

udzielenia Zarządowi Powiatu w Myśliborzu absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 

rok 2021. 

Poinformował o wydanych opiniach Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie. 

a) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu w Myśliborzu sprawozdaniu 

z wykonania budżetu Powiatu Myśliborskiego za 2021 rok wraz z informacją o stanie mienia; 

b) uchwała Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w sprawie wyrażenia opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu w Myśliborzu; 

Przekazał, że zostaną one zaprezentowane podczas obrad sesji Rady Powiatu w Myśliborzu. 

Przekazał, że na sesji również zostaną poddane pod głosowania następujące projekty uchwał: 

a) w sprawie udzielenia Zarządowi Powiatu w Myśliborzu wotum zaufania. 

b) w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 rok oraz sprawozdania  

z wykonania budżetu za 2021 rok; 

c) w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

Ad. 5 

Analiza i zaopiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Powiatu. 

 

5.1.zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Myśliborskiego na lata 2022 – 2033. 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, że projekt uchwały uwzględnia autopoprawkę przedstawioną przez Zarząd 

Powiatu. Przedstawiła i omówiła przedmiotowy projekt uchwały zgodnie z uzasadnieniem. 

 

Tomasz Jarema – Członek Komisji  

Zapytał o zwiększenie kwoty na remont drogi w m. Dalsze. Zwrócił uwagę, że w miesiącu 

marcu do zadania dołożona została kwota 375 000,00 zł na zwiększenie wynagrodzenia  

i dodatkowe roboty. Teraz pojawiła się kolejna kwota 194 000,00 zł. Zapytał, czym to jest 

spowodowane?  

Następnie zapytał do jakich celów ma służyć wiata przy Starostwie Powiatowym? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o inwestycję w m. Dalsze to kwota 194 000,00 zł jest 

związana z błędami w dokumentacji oraz dodatkowych prac w trakcie realizacji zadania. 

Poinformował, że projektant, który wykonywał dokumentację nie żyje. Zwrócił uwagę, że 
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prawdopodobnie w innych dokumentacjach wykonanych przez tego projektanta również są 

nieprawidłowości. 

   

Tomasz Jarema – Członek Komisji  

Zapytał, co zostanie wykonane za kwotę 194 000,00 zł? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Przekazał, że informacja  tej sprawie zostanie przedstawiona przez Naczelnika Wydziału 

Dróg. Kwota  dotyczy min. wykonanie pobocza. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał o kwestię zabezpieczenia środków finansowych na wykonanie wiaty przy budynku 

Starostwa Powiatowego? 

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski  

Przedstawiła informacje na temat wykonania i lokalizacji przedmiotowej wiaty. Zwróciła 

uwagę, że wartość realizacji inwestycji drogowej w miejscowości Dalsze, mimo dokładanych 

środków nie przekracza pierwotnej szacowanej wartości, którą mieliśmy do przetargu. 

Zwróciła uwagę na wysokość kwoty przedstawionej przez wykonawcę, która była 

zaskoczeniem, jednak okazało się, że było to spowodowane błędami w opracowanej 

dokumentacji projektowej.  

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Poinformował, że pierwsza kwota dotyczyła rozbieżności dotyczącej konstrukcji jezdni, 

projektant błędnie założył wykonanie nowej konstrukcji jezdni a konkretnie chodziło o siatkę 

stalową, którą pierwotnie projektant zaprojektował położenie na kruszywie drogowym, 

zgodnie z sztuką budowlaną taką siatkę należy położyć na warstwie wyrównawczej, następnie 

można położyć kolejne dwie warstwy bitumiczne. Nie zaprojektowano tego w wyniku czego 

nastąpiła potrzeba wykonania robót zamiennych. 

Kolejna kwota dotyczyła obowiązku wykonania pobocza drogowego nie wiemy z jakiego 

powodu ale projektant nie zauważył rozbieżności pomiędzy projektem budowlanym  

a kosztorysem. W projekcie budowlanym założono zgodnie ze sztuką budowlaną wykonanie 

pobocza utwardzonego wzdłuż całego odcinka drogi, natomiast już w kosztorysie ofertowym 

tej pozycji  zabrakło. Nie  mogliśmy  zatem pozostawić drogi bez wykonanego pobocza.  

Dodatkowo wyszły tam kolejne niedociągnięcia, projektant nie zauważył, że na wysokości 

zatoki przystankowej w środku miejscowości pozostawił chodnik o szerokości 1,5 m gdy 

zgodnie z przepisami powinno być 2m w związku z czym ten chodnik trzeba było poszerzyć 

na tym odcinku i jeden zjazd został przez projektanta pominięty, czyli istniał zjazd od lat 

kilkudziesięciu nie zauważył tego zjazdu i zjazd trzeba było przebudować. W celu 

ograniczenia kosztów udało nam się porozumieć z właścicielem nieruchomości i ten zjazd 

został wykonany z użyciem istniejącego materiału. 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Zwrócił uwagę na kolejne przetargi jakie są organizowane. Poinformował, że kwoty jakie 

były składane wnioskach były szacowane przed podwyżkami jakie nastąpiły. Wskazał, że 

kwota jaką zabezpieczono na realizację zadania w m. Różańsko w wysokości 7 mln zł. po 

pierwszym przetargu wynosić będzie o 2 mln zł więcej. Poinformował, ze przetarg został 

powtórzony i nie znamy jego ostatecznego rozstrzygnięcia. 
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Można zatem spodziewać się problemów dotyczących ostatecznych kwot po przetargowych. 

Kwoty środków przeznaczonych na realizację zadań mogą ulec zwiększeniu. 

 

Robert Petruk – Naczelnik Wydziału Dróg  

Potwierdził, że zauważany jest wzrost cen o około 25-30% w stosunku do cen 

ubiegłorocznych. Należy liczyć się z tym, że wszystkie wartości ulegną zwiększeniu. Na 

szczęście widać już stabilizację cen.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Zapytał, czy Zarząd Powiatu przewidział i czy Naczelnik Wydziału analizował fakty 

inwestycji drogowych, ile  może być średnio w ciągu tego roku potrzebnych środków na 

dołożenie do poszczególnych inwestycji, tylko ze środków Powiatu? Czy była rozważana 

możliwość, że Gminy, które partycypowały w tych inwestycjach swoimi środkami 

budżetowymi też są brane pod uwagę, żeby zwiększyły swoje dotychczasowe 

dofinansowanie? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Odpowiedział, że jeżeli chodzi o realizację zadania inwestycyjnego w m. Różańsko pierwszą 

kwotą dofinansowania na jaką Burmistrz w Dębnie się zgodził to kwota 1,5 mln zł. 

Sygnalizowano Burmistrzowi, że może być sytuacja, że Powiat zwróci się  

o współfinansowanie brakującej kwoty środków finansowych.  Przekazał, że Powiat czeka na 

rozstrzygnięcie drugiego przetargu, na pewno nie będzie to niższa kwota niż złożona 

dotychczas. Przekazał, że na pewno będą przeprowadzone rozmowy w tej sprawie. Przekazał, 

ze jeżeli chodzi o pozostałe mniejsze inwestycje czyli remonty dróg w stronę m. Dębno 

posiadają deklarację jednej i drugiej Gminy o dofinansowaniu. Gmina Boleszkowice 

zadeklarowała kwotę 150 000,00 zł, natomiast Gmina Dębno w kwocie 100 000,00 zł. Jeżeli 

chodzi o drugą drogę Barlinek-Moczkowo-Myślibórz to Gmina Myślibórz zadeklarowała 

kwotę 50% wartości zadania. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał o przyszłe inwestycje? 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski 

Odpowiedział, że należy poczekać na przeprowadzenie przetargów. Przedstawił informacje na 

temat rozmów z Gminą Nowogródek Pom. 

 

Członek Komisji – Andrzej Rudnicki 

Zapytał o temat dotyczący termomodernizacji, wskazane są Gminy Dębno, Myślibórz  

i Boleszkowice natomiast nie wskazano Barlinka a konkretnie ZSiPO w Barlinku. Zapytał co 

z inwestycją w placówce? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska 

Poinformowała, o zaistniałej omyłce pisarskiej, zamiast Boleszkowice powinno być wpisane 

Barlinek. 

 

Ewelina Mazurak-Januchowska – Dyrektor Centrum Usług Wspólnych Powiatu 

Myśliborskiego 
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Potwierdziła że zgłoszono budynki w Gminie Barlinek, Dębno i Myślibórz i podała budynki 

jakie zostały ujęte we wniosku dot. termomodernizacji. Dla budynku w m. Barlinek wskazano 

najwyższą kwotę. 

 

Zbigniew Marszałek – Członek Komisji  

Zapytał o inwestycję w m. Różańsko czy Zarząd Powiatu odbył spotkanie z Nadleśniczym 

Nadleśnictwa Różańsko w kwestii udziału finansowego w realizacji tej inwestycji?  

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski  

Odpowiedział, że czeka na informacje na temat spotkania w tej sprawie? 

 

Wioletta Drzewińska – Członek Komisji  

Dodała, że wystosowano pismo do Wojewody Zachodniopomorskiego z zapytaniem, czy nie 

dołoży środków z rządowych pieniędzy? 

 

Alicja Prill – Wicestarosta Myśliborski 

Zwróciła uwagę, że pismo jest w przygotowaniu. Zwróciła uwagę, na rozmowy jakie Zarząd 

Powiatu prowadzi w sprawie zwrócenia się o wsparcie finansowe na różnicę środków 

finansowych jaka wyniknie po przeprowadzonym przetargu. Zauważyła, że rząd waloryzuje 

umowy na realizację inwestycji drogowych, ale dla Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych  

i Autostrad. Poinformowała, że będą się zwracać z taką argumentacją, żeby podobny 

mechanizm został zastosowany dla Powiatu. Zwróciła uwagę, że wniosek został złożony  

w innych realiach finansowych. 

 

Andrzej Potyra – Starosta Myśliborski  

Dodał, że był obecny na konwencie Wójtów i Burmistrzów, gdzie  była obecna 

przedstawicielka  Gospodarczego Banku Krajowego. Było tam powiedziane, że będą 

przygotowywane  dofinansowania do wkładów własnych. Przekazał, że wskazywano, iż ceny 

się na tyle zmieniły, że niektóre gminy i samorządy nie będzie stać nawet na pokrycie wkładu 

własnego. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono.  

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022 – 2033  

z uwzględnieniem autopoprawki 

głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

Podczas głosowania nieobecna W. Drzewińska 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 
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Za przyjęciem pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały zmieniającej uchwałę  

w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Myśliborskiego na lata 2022 – 2033  

z uwzględnieniem autopoprawki 

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.2. w sprawie zmiany budżetu Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok.  

 

Małgorzata Popławska – Skarbnik Powiatu 

Przedstawiła autopoprawkę do projektu uchwały. Poinformowała, że wprowadza  ona  

w punkcie 9 kolejne środki z Funduszu Pomocy w kwocie 27 627,00 zł są to środki w 

związku z ustawą o pomocy obywatelom Ukrainy w związku z konfliktem zbrojnym na 

terytorium tego Państwa. Otrzymane środki przeznaczone zostają szkołą realizującym 

dodatkowe zadanie oświatowe związane z kształceniem wychowaniem i opieką nad dziećmi  

i uczniami będącymi obywatelami Ukrainy, są środki dedykowane do Zespołu Szkół  

i Placówek Oświatowych w Barlinku, Zespołu Szkół w Myśliborzu, w Dębnie i przy 

Starostwie dotacja dla szkoły niepublicznej.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 

Wskazał, na pozostałe wnioski ujęte w uzasadnieniu do uchwały.  

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji 

Zapytał, jakimi kryteriami kierowano się przy podziale na szkoły? 

 

Małgorzata Popławska - Skarbnik Powiatu  

Odpowiedziała, że kierowano się ilością uczniów w danej szkole. Dany były podawane przez 

dyrektorów do SIO. Zauważyła, że w pkt. 7 uzasadnienia do uchwały wskazuje się również 

środki finansowe przeznaczone dla szkół na ten sam cel w kwocie 24785,83 zł. Wyjaśniła, że 

od momentu przygotowania projektu uchwały Rady do dnia dzisiejszego wpłynęły kolejne 

pieniądze i dlatego też została przygotowana autopoprawka do projektu uchwały. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu Powiatu 

Myśliborskiego na 2022 rok 

 głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie wzięła udziału Członek Komisji – Urszula Sawicka 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie zmiany budżetu 

Powiatu Myśliborskiego na 2022 rok 
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głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.3. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Przedstawił projekt uchwały. Zapytał, czy są pytania bądź uwagi do przedmiotowego projektu 

uchwały? 

 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Zachodniopomorskiemu 

głosowało 10 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu 

 głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

5.4.w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie 

Myśliborskim na lata 2022– 2026”. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że misją strategii jest zapewnienie mieszkańcom naszego Powiatu warunków 

umożliwiających uzyskanie wysokiej jakości życia i przeciwdziałanie negatywnym skutkom 

sytuacji kryzysowych i społecznych. Jeżeli chodzi obszar działań tej strategii to jest wsparcie 

rodzin w pełnieniu funkcji opiekuńczo-wychowawczych, wspieranie i rozwój systemu pieczy 

zastępczej, przeciw działanie skutkom przemocy w rodzinie i przestępczości, aktywizacja  

i wsparcie osób z niepełnosprawnością, wsparcie lokalnego rynku pracy poprzez promocję 

zatrudnienia i przedsiębiorczości a także podnoszenie poziomu usług świadczonych  

w obszarze polityki społecznej poprzez podnoszenie kwalifikacji kadrą pomocy społecznej.  

Okres pandemiczny pokazał potrzebę działania i kierunki, które bardzo dynamicznie się 

zmieniają w tej chwili w sferze pomocy społecznej. O ile zmniejszają nam się liczby osób, 

które korzystają ze wsparcia pomocy społecznej w gminach tak wzrasta liczba osób 

niepełnosprawnych i osób starszych. 

Strategia uwzględnia kierunki działań dla tych właśnie grup, które powinniśmy wspierać, 

które należą również do zadań Powiatu.  

Nowym pojęciem jest deinstytucjonalizacja, wcześniej już przez nas wspominana  

i analizowana nie mniej jednak w tej chwili to działanie nabiera tempa. 
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Razem z kierownikami i dyrektorami ośrodków pomocy społecznej jednostka uczestniczy  

w różnych szkoleniach i konferencjach dotyczących tego kierunku. Poinformowała, że 

strategia uwzględnia te działania.  

Deinstytucjonalizacji będą podlegały sprawy Domów Pomocy Społecznej, tam będzie zmiana 

i będą ograniczenia co do ilości osób i domów jak i również liczby osób w pokojach.  

Ponadto nastąpi deinstytucjonalizacja w zakresie pieczy zastępczej, do końca 2022 roku 

Wojewoda wydaje pozwolenia na tworzenie nowych placówek opiekuńczo-wychowawczych 

natomiast od przyszłego roku nie będzie takiej możliwości. Będziemy posiłkować się naszymi 

dwoma placówkami, które w tej chwili na zlecenie działają w Dębnie i w Sławnie.  

Będziemy pracować też pod kątem wspierania rodzin zastępczych, ale też i tworzenia 

nowych. Mamy w Powiecie wielką potrzebę z diagnoz, które robiliśmy w tym kierunku 

wynika, że na 21 Powiatów, jesteśmy przodującym Powiatem, gdzie jest największa liczba 

dzieci w pieczy zastępczej rodzinnej jak i instytucjonalnej.  

Poinformowała, że będzie wykonywana bardziej dynamiczna i systematyczna prewencyjna 

praca związana z rodziną. Poinformowała, że w miesiącu czerwcu jest 21 dzieci do 

umieszczenia w pieczy zastępczej, to jest naprawdę jak na nasz Powiat bardzo duża ilość. 

Szukamy tych rodzin już na zewnątrz bo mimo iż mamy rodziny zastępcze na terenie naszego 

Powiatu to nie ma już miejsc ani chętnych do tworzenia nowych.  

Poinformowała, że strategia zakłada, że będziemy rozwijać się w kierunku ekonomii 

społecznej, myśleć o wspieraniu rozszerzeniu usług społecznych. 

Przekazała, że gminne ośrodki pomocy społecznej będą namawiane na tworzenie centrów 

usług społecznych, zakładając, że ze wsparcia pomocy społecznej będą mogły korzystać 

wszystkie osoby mieszkające na terenie gminy, wszyscy mieszkańcy a nie tylko ci, którzy np. 

kwalifikują się z kryterium dochodowego. Pomoc społeczna dynamicznie się zmienia, 

pandemia pokazała nam czego tak naprawdę oczekujemy.  

 

Jesteśmy Powiatem, gdzie jest spora migracja, nie przybywa nam osób do pracy dlatego też 

będziemy dążyć do edukacji naszych kadr, wspierać kadry, wprowadzać superwizję, która też 

jest nowa jeżeli chodzi o pomoc społeczną. 

Na dzień dzisiejszy tylko w Szczecinie organizowane są szkolenia dla superwizorów pomocy 

społecznej. W Powiecie Myśliborskim tj. w PCPR, Ośrodku Pomocy Społecznej i Domu 

Pomocy Społecznej zgodziliśmy się na propozycję Uczelni Szczecińskiej wspierać 

asystentów, którzy przyjeżdżają do nas na praktyki. Poinformowała, że tworzona jest sieć 

Ośrodków Wsparcia.  Są to podmioty, które realizowane są zgodnie z ustawą o pomocy 

społecznej w naszym Powiecie Myśliborskim funkcjonują trzy gminne Środowiskowe Domy 

Samopomocy Typu A, B, C to są środki dla osób przewlekle psychicznie chorych  

z niepełnosprawnością intelektualną i z zaburzeniami czynności psychicznych.  

Wskazanie jest w tej chwili dotyczące tworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy Typu 

D jest to placówka przeznaczona dla osób ze spektrum autyzmu i niepełnosprawnością 

sprzężoną.  Mamy na trenie naszego Powiatu bardzo dużą liczbę osób, która nie może 

korzystać z poprzednich ŚDS. Wsparcie osób z autyzmem i ze sprzężoną 

niepełnosprawnością wymaga specjalistycznej opieki, dlatego też wskazanie jest, żebyśmy 

umożliwili tym osobą niepełnosprawnym jak największe wsparcie specjalistyczne. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 

Zapytał kto przygotowywał dokument strategii?  
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że dokument został przygotowany przez Powiatowe Centrum Pomocy 

Rodzinie wraz z Powiatowym Urzędem Pracy.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Zauważył, że w dokumencie są uwzględnione punkty przedszkolne albo licea 

ogólnokształcące podając ilości i biorąc pod uwagę rok 2018 a strategia ma obowiązywać od 

roku bieżącego. Poinformował, że rozumie że przez 2 lata nie było tego dokumentu 

wykonanego i na roku 2019 zostało to zakończone. W nowym dokumencie nie uwzględniono 

aktualnych danych. Strategia nie daje radnym możliwości wysunięcia jakiegokolwiek 

wniosku. Wybrane sprawy, które skłaniały mieszkańców do korzystania z Pomocy Społecznej 

też zostały uwzględnione z podziałem na gminy na rok 2020 a nie na rok 2021, który był 

rokiem drugiego roku pandemii. To samo dotyczy liceów, szkół, przedszkoli.  Zastanawiający 

jest też punkt dotyczący imprez i uczestników organizowanych przez Dom Kultury, zapytał 

co on miałby na znaczeniu zwłaszcza, że uwzględniał 2020 rok, czyli nie uwzględniał 

pandemii i nie uwzględniał oferty jaka była pokazywana? Tak samo jak wynagrodzenia  

w Powiecie też pokazano na 2020 rok, a zaczęły się od roku 2002. Cały cykl przekłamuje 

wszystko, nie jest to dokument aktualny pokazujący kierunek. Dokument powinien stanowić 

mapę dla Powiatu Myśliborskiego, który wie co chce w przyszłości dla swojego 

społeczeństwa zrobić uwzględniając zaangażowanie pięciu gmin do  pracy. 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że prace nad tą strategią rozpoczęły się w 2020 roku,  natomiast w miesiącu 

marcu nastąpiła pandemia. Nie był to czas miarodajny na tyle, żeby można było wzorować się 

na tych danych, które wtedy były. Przyznała, że niektóre rzeczy to są lata poprzednie, ale to 

tylko dlatego, że wynikają ze sprawozdań min. GUS i Urzędu Marszałkowskiego. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 

Zwrócił uwagę, że jest możliwość pozyskania aktualnych danych. Zapytał, czy Powiat 

Myśliborski ma obowiązek uchwalania tego dokumentu w tym miesiącu? 

 

Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Odpowiedziała, że nie ukrywa że było by to korzystne. Zwróciła uwagę, że po uchwaleniu 

Strategii można nadal nad nią pracować i z czasem jeszcze wprowadzić zmianę.  

Poinformowała, że Strategia obowiązywałaby do roku 2026 roku, więc możemy jeszcze 

myśleć o tym co możemy w niej zmienić. Poruszyła kwestię związaną z opracowaniem 

poprzedniej strategii. Podziękowała za uwagi i zadeklarowała, że ewaluacja strategii będzie 

realizowana na bieżąco. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Dodał, że przy poprzednim dokumencie to Wójtowie, Burmistrzowie i Zarząd Powiatu  

spotykał się i rozmawiał na ten temat. Dzisiaj też nie stało by nic na przeszkodzie zwłaszcza, 

że w tej kadencji jest powołany konwent dla Powiatu Myśliborskiego, w którym to wszyscy 

Burmistrzowie i Wójtowie łącznie z Panem Starostą spotykają się w sposób cykliczny.  

Zwrócił uwagę, że w tworzeniu strategii powinny zatem brać udział przedstawiciele 

samorządów. Zauważył, że założenia jakie wskazano w dokumencie nie będą zrealizowane.  
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Magdalena Zynda-Lis – Dyrektor Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie  

w Myśliborzu 

Poinformowała, że jeżeli chodzi o spotkania i debaty dotyczące kierunku strategii to jednostkę 

wspierał  Ośrodek Ekonomii Wsparcia z regionu Stargardzkiego. Organizowane były 

spotkania przedstawicieli gmin i stowarzyszeń. Odbyła się debata nad tematem problemów 

dominujących na terenie Powiatu. Przekazała, że spotyka się również z Dyrektorami  

i Kierownikami OPS tworząc zespół interdyscyplinarny.  

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że z dokumentów wynika, że  przygotowały to dwie osoby. Dlatego o to zapytał. 

Skoro dokument został opracowany w oparciu o spotkania i raporty to powinno to być 

zapisane. Dokument zatem nie został opracowany przez te dwie wymienione osoby, ale 

obejmuje współpracę pomiędzy różnymi podmiotami i samorządami. 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji 
Przekazał, że część opinii jaka została przedstawiona przez Przewodniczącego Komisji 

powinna być uzupełniona w dokumencie.  

Poinformował, że ocenia tą strategię pozytywnie, ponieważ są tam zawarte aktualne treści 

dotyczące kondycji powiatów i co będzie za kilka lat. Jest to bardzo niepokojące. Wrócił 

uwagę na podane dane demograficzne i malejącą liczbę mieszkańców. Odniósł się do danych 

dotyczących bezrobocia. Analiza  wykazała, że dużo rzeczy wymaga pracy, naprawy.  Jest to 

prognoza i wydaje się, że  to co zostało przedstawione na najbliższe 5 lat z aneksami można 

wprowadzić bo jak dotychczas te dokumenty były bardzo różne. 

 

Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 

Przekazał, że podane sugestie są do rozważenia przy aktualizacji przedmiotowego 

dokumentu. 

 

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

 

W związku z tym Przewodniczący posiedzenia zarządził głosowanie odrębne dla każdej  

z Komisji: 

 

1. Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

Za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia „Strategii 

Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022– 2026”   

głosowało 9 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 

 

W głosowaniu nie wzięła udziału – U. Sawicka 

 

2. Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Za przyjęciem pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie przyjęcia 

„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Powiecie Myśliborskim na lata 2022– 

2026”   

głosowało 6 Członków Komisji, przeciw – 0, nikt nie wstrzymał się od głosu 
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Ad.6 

Sprawy różne: 

 

Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych: 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

W związku z prośbą zgłoszoną przez Dyrektora ZS w Myśliborzu zapytał, do kiedy 

przewiduje się zamknięcie rekrutacji do szkół? 

 

Andrzej Rudnicki – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Odpowiedział, że ogłoszenie list następuje 25 lipca br. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Zapytał, czy jest możliwość wydłużenia tego terminu? 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Odpowiedziała, że nie, gdyż jest to termin wyznaczony przez Kuratorium Oświaty. 

 

Mirosław Piwowarczyk – Wiceprzewodniczący Komisji 

Przekazał, że placówka wskazuje, że ucieka dużo ilość uczniów z uwagi na to, że termin 

rekrutacji w szkołach w Gorzowie Wlkp. jest dłuższy.  

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że to kuratorzy określają termin rekrutacji. Niestety następuje rozbieżność 

pomiędzy Kuratorem Zachodniopomorskim a Kuratorem Lubuskim. 

Rekrutacja zawsze jest dłuższa w Województwie Lubuskim. Problem ten był wielokrotnie 

zgłaszany w kuratoriach. 

 

Andrzej Rudnicki – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że problemem jest szybszy nabór do szkół w Gorzowie, listy są zamykane tam 

wcześniej i wówczas uczniowie wiedząc że dostali się do tych szkół nie składają papierów do 

szkół Powiatu Myśliborskiego. Również wskazał, ze problem ten był wielokrotnie zgłaszany 

jednak bez rezultatu. 

 

Andrzej Królikowski – Przewodniczący Komisji Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, 

Drogownictwa, Zdrowia i Spraw Społecznych 
Dodał, że argumentem na przedłużenie terminu jest ukończenie szkół podstawowych przez 

dzieci z Ukrainy, które mają problemy ze zrozumieniem i informacjami dotyczącymi 

składania dokumentów do szkół. Ponadto uczniowie muszą uzyskać zaświadczenia zdania 

egzaminów. Kurator powinien rozważyć możliwość wydłużenia terminu.  

 

Andrzej Rudnicki – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Przekazał, że argumenty te należy przedstawić do Kuratorium Oświaty. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że zostaną podjęte działania w tej sprawie. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 
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Komisja Oświaty, Bezpieczeństwa Publicznego, Drogownictwa, Zdrowia i Spraw 

Społecznych zakończyła posiedzenie o godz. 12:40 

Komisja Finansów Budżetu i Rozwoju Gospodarczego: 

 

1. Zbigniew Marszałek – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

Przekazał, że na sesji Rady Miejskiej w Dębnie podjęto dwie uchwały dotyczące remontu 

odcinka drogi przy ul. Jana Pawła II w Cychrach w kwocie dofinansowania proponowanej 

przez Gminę Dębno w wysokości 100 000,00 zł oraz remontu chodnika w Cychrach, koszt 

wykonania projektu budowlanego to 35 000,00 zł. Zapytał, czy tematy te były uzgadniane  

z Powiatem Myśliborskim? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że temat ten również nas zaskoczył. Przekazał, że Burmistrz Dębna przy 

okazji spotkań wspominał o chodniku w m. Cychry  oraz odcinku drogi w Cychrach, jednak 

otrzymywał on informacje, że zadanie może zostać zrealizowane pod warunkiem pokrycia 

100% kosztów przez Gminę Dębno. Odniósł się do podziału środków covidowych na 

poszczególne gminy. Zwrócił uwagę, że innego podziału nie było. Przekazał, że uchwała 

Rady Miejskiej w Dębnie została podjęta bez konsultacji z powiatem. Przekazał, że jeżeli 

Gminę Dębno stać na realizację zadań może je wykonać w ramach własnych środków. 

Zwrócił uwagę na zadania realizowane w pozostałych gminach. Przekazał, ze ma obawy, iż 

nie wykonaniem tych inwestycji zostanie obarczony powiat. 

 

Wicestarosta – Alicja Prill 

Przekazała, że pierwszy raz spotkała się z sytuacją, gdzie bez wniosku Rada Miejska 

przyznaje pomoc finansową dla powiatu do czegoś, co nie było w planach.  Przekazała, że 

Powiat Myśliborski nie posiada tych inwestycji zapisanych w budżecie. Nie były również 

przeprowadzone rozmowy w tej sprawie. W tym przypadku nastąpiło odwrócenie działań, 

Gmina Dębno najpierw podjęła uchwałę o udzieleniu pomocy finansowej bez uzgodnień w 

tej sprawie.  

 

2. Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Poprosił o informacje na jakim etapie znajdują się remonty Szpitala w Dębnie im. Św. Matki 

Teresy z Kalkuty Sp. z o.o.  

Zwrócił uwagę, że Powiat Myśliborski deklarował kwotę przyznanych środków 

finansowych, oddział wewnętrzny został wykonany ze środków Wojewody 

Zachodniopomorskiego. Zapytał, czy uruchomiono już środki przekazane na remont ZOL? 

Zapytał, czy idą prace w tym kierunku. Przekazał, że radni mieli otrzymać informacje, czy 

NFZ potwierdza zwiększenie kontraktu dla szpitala pomimo tego, że nie jest wykonywana ta 

inwestycja. 

Zapytał o rozliczenie projektu realizowanego przez szpital ze środków Wojewódzkiego 

Urzędu Pracy? Czy zostały zwrócone środki, czy realizacja projektu jest zagrożona? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zaproponował zaproszenie Prezes Zarządu Spółki na sesję Rady Powiatu, aby przedstawiła 

informacje na temat bieżącej sytuacji szpitala. Poinformował o zaplanowanym Walnym 

Zgromadzeniu Wspólników Spółki w dniu 30.06.2022r. Zaprosił do udziału  

w przedmiotowym spotkaniu. Zwrócił uwagę, na zmieniającą się na korzyść sytuację spółki.  
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Przewodniczący Posiedzenia – Arkadiusz Mazepa 
Przekazał, że informacje w tej sprawie powinny być przekazane dla mieszkańców powiatu, 

na Walnym Zgromadzeniu Wspólników nie usłyszą tego, jedynie podczas sesji Rady 

Powiatu. Przekazał, że radni powinni uzyskać potwierdzenie, że nie utracimy kontraktu jeżeli 

inwestycja zostanie wykonana. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Zwrócił uwagę, że cały czas prowadzone są rozmowy na temat jednego szpitala w powiecie. 

Zwrócił uwagę na sytuację Szpitala w Barlinku w porównaniu do funkcjonowania Szpitala  

w Dębnie. Poruszył temat funkcjonowania poszczególnych oddziałów w obu szpitalach. 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał, czy Prezes Zarządu Spółki Szpital Barlinek otrzymał absolutorium? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że Zgromadzenie Wspólników Spółki jeszcze nie odbyło się w tej sprawie. 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zwrócił uwagę na kwestię związaną pojawiającymi się informacjami, że Starosta i Powiat 

chcą doprowadzić do zamknięcia szpitala. Przekazał, że koncepcja dotycząca fuzji obu 

szpitali pojawiła się już wiele lat temu. Zwrócił uwagę na opinie przekazywane przez 

mieszkańców. Przekazał, że sytuacja jest niepokojąca. Poruszył temat zawieszenia 

funkcjonowania oddziałów szpitala. Zwrócił uwagę na stopień zatrudnienia, który jest 

większy w porównaniu ze szpitalem w Dębnie. Zauważył, że opracowany program 

restrukturyzacji szpitala nie dał efektów finansowych, szpital nie wprowadza oszczędności. 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Przekazał, że cały czas słyszy opinie, iż to on i Powiat są odpowiedzialni za sytuację w 

spółce oraz za zatrudnienie Prezesa, który według opinii jest nieudolny. Przekazał, że  Powiat 

Myśliborki nie posiada większościowego pakietu udziałów w spółce. Gmina Barlinek 

decyduje kto jest Prezesem Spółki, nie został on odwołany ze stanowiska. 

 

 

Ryszard Wiśniak – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał o informacje dotyczącą zleconej wyceny udziałów w spółce, kiedy zostaną 

przekazane? 

 

Starosta Myśliborski – Andrzej Potyra 

Odpowiedział, że termin wykonania zadania upływa w dniu jutrzejszym. W przypadku 

wydłużenia terminu zostanie przekazana informacja w tej sprawie.  

 

3. Andrzej Rudnicki – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju 

Gospodarczego 

Zapytał, czy wpłynęła subwencja za podwyżki dla nauczycieli i czy pokrywa ona do końca 

roku tą podwyżkę? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  

Odpowiedziała, że zawiadomienie o zwiększeniu subwencji wpłynęło i jest ujęte w uchwale 

Rady Powiatu skierowanej pod obrady sesji Rady Powiatu.  

 



16 
 

Andrzej Rudnicki – Członek Komisji Finansów, Budżetu i Rozwoju Gospodarczego 

Zapytał, czy kwota subwencji będzie wystarczająca do końca roku? 

 

Skarbnik Powiatu – Małgorzata Popławska  

Odpowiedziała, że zgodnie z informacjami przekazanymi z Centrum Usług Wspólnych 

kwota ta powinna być wystarczająca. Nie wiemy jednak, czy od września nie będzie zmian 

dotyczących ilości klas i nauczycieli. 

 

Więcej spraw różnych nie zgłoszono. 

 

Ad. 7 

Zakończenie posiedzenia.  

 

Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono o godz. 13:05. 

 
Protokołowała:  

 

Dominika Bułgajewska 

Główny specjalista w Biurze Obsługi Rady i Zarządu 

 


